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جناب آقای مدیر عامل! منزل مالک اشتر چند متر بود؟
ادامه از صفحه یک

لابد ایشان که مدیر عامل اتحادیه تعاونی های عمران تهران هستند 
چیزی می دانند که ما نمی دانیم. فقط یکی دو نکته ریز و مبهم در این 
طرح بدیع و بزرگ وجود دارد که انشاءالله با توضیحات روشنگرانه ایشان 

رفع می شود.
اول از همه این که بر فرض صحت چنین ادعایی منزل یک حاکم اسلامی 
بیست و پنج متر بوده و اگر قرار باشد به حضرت علی تاسی کنیم در 
حقیقت حاکمان باید خانه هایشان بیست و پنج متری باشد و نه مردم 
و یا پیروان حضرت علی. مگر این که مدیرعامل محترم در تحقیقات ویژه 
تاریخی خود به این نتیجه رسیده باشند که فی المثل خانه مالک اشتر و 
یا حجربن عدی نیز بیست و پنج متری بوده که اگر حقیقتا این گونه بوده 
باشد به نظرم بهتر است کل خانه های مردم ایران را خراب کنیم و برای 
برپایی یک حکومت مبتنی بر شریعت که مدیر عامل محترم فرموده اند 

ساده زیستی از ارکان آن است اقدامی جدی صورت دهیم.
دوم این که حقیقتا دوست دارم صورتی از دارایی های جناب مدیرعامل 
منتشر شود تا ببینیم خود ایشان چه قدر به احکام شرعی پایبندند. به 
هرحال هرجور حساب کنیم مدیر عاملی که قرار است برای سرنوشت 
میلیون ها ایرانی و نحوه زیست آن ها تصمیم بگیرد رعیت حساب نمی 
شود. رعیت من و امثال منیم که پس از سی و اندی سال کار دو شیفته و 
سه شیفته از پس کرایه خانه خودمان هم برنمی آییم. ایشان حاکم هم که 
نباشند مثل خیلی از مردم کوچه و خیابان محکوم هم محسوب نمی شوند 
و اگر قرار باشد از حیث طبقه اجتماعی چیزی در حد و حدود متوسط 
جای بگیرند خانه ایشان باید چیزی در حدود پنجاه متر باشد. یعنی نه 
بیست و پنج متر خانه حاکمان و نه مثلا صد متر و یا هفتاد و پنج متر خانه 
مردم عادی. پنجاه متر. بیش تر از این باشد باید طی یک اقدام انقلابی 
و شرعی منزل ایشان مصادره شود تا همگان بدانند ساده زیستی یکی از 

ارکان شریعت ماست!
مشکل از جناب مدیر عامل نیست. مشکل از بی قاعدگی و بی سامانی 
و بی در و پیکر بودن اوضاعی است که به هرکسی اجازه می دهد حرف بی 
ربطی بزند و بی آن که پاسخگوی اعمال و گفتارش باشد برود پی کارش. 
اگر آن روزی که معجزه هزاره سوم همین طور الابختکی و از سر باد هوا 
گفت: زمین که زیاد داریم و هر ایرانی باید یک ویلای هزار متری داشته 
باشد، نهادی، مرجعی، بزرگی، پیدا می شد و یقه اش را می گرفت که روی 
چه حسابی به مردم وعده بی خود می دهی، امروز کار به این جاها نمی 
کشید که جناب مدیر عامل در توجیه طرح مزخرف خود ما را به حضرت 

علی)ع( حواله دهد.
حوصله ندارم به بقیه حرف های مدیرعامل بپردازم. حالم بد می شود. اما 
بدترین قسمتش همین خرج کردن از آخرین ذخیره های باورهای قدسی 
و معنوی مردم این سرزمین است. بس است دیگر، بس است. شماها 
به چیزی باور ندارید و به راحتی هر چیزی را به زبان می آورید اما باور 
بفرمایید علیرغم جهد و کوشش جدی شما و امثال شما برای ریشه کردن 
اعتقادات این مردم هنوز هم هستند کسانی که صادقانه و عاشقانه به یک 
چیزهایی باور دارند. بی خیال آن ها شوید. بگذارید زندگی شان را بکنند. 
اصلا خانه های بیست و پنج متری که چه عرض کنم خانه های ده متری 
بسازید. گورخوابی و اتوبوس خوابی و کارتن خوابی و پشت بام خوابی را 
رواج دهید اما شمارا به هرچه باور دارید دست از سر علی و اولاد علی 

بردارید.

وحیدی:
نخبگان برکات افزایش مشارکت در انتخابات را برای 

مردم تبیین کنند

انتخابات، یک وظیفه همگانی است  وزیر کشور گفت: مشارکت در 
و نخبگان، معتمدین و صاحبان نفوذ در جامعه وظیفه دارند اهمیت 
انتخابات و آثار و برکات افزایش مشارکت در انتخابات را برای مردم تبیین 

کنند.
احمد وحیدی در گفت وگو با خبرنگار سیاسی ایرنا، با اشاره به آخرین 
اقدامات وزارت کشور برای برگزاری انتخابات مجلس اظهار کرد: وزارت 
کشور، تکالیف قانونی برای بسترسازی انتخابات دارد که تا امروز و طبق 

موارد قانونی مشخص شده، کارهای لازم انجام شده است.
وزیر کشور افزود: آیین نامه هایی که باید بر اساس قانون تهیه می شد، به 
تصویب دولت رسیده و ابلاغ شده است. وی افزود: همچنین هیات های 
اجرایی در تمام کشور شکل گرفته و در سطح وزارت کشور نیز اقدامات 
مربوطه انجام شده است. به گفته وحیدی پیش ثبت نام ها هم انجام شده 
است و اکنون درحال رسیدگی به شکایات هستیم و بررسی این شکایات تا 

قبل از ثبت نام نهایی به پایان خواهد رسید.
وی با اشاره به آموزش ها و توجیهات لازم تصریح کرد: بخش قابل توجه 
الکترونیک و سایر  پیش بینی های فنی برای اخذ احراز هویت به شکل 
مراحل انتخابات که باید به شکل الکترونیکی صورت بگیرد، انجام شده و 
اکنون در حال تکمیل است. وحیدی تصریح کرد: مسائل اجرایی و اداره کار 

توسط ستاد انتخابات به خوبی در حال انجام است.
وزیر کشور در ادامه با اشاره به مشارکت در انتخابات گفت: مشارکت در 
انتخابات، یک وظیفه همگانی است و نخبگان، معتمدین و صاحبان نفوذ 
در جامعه وظیفه دارند اهمیت انتخابات و آثار و برکات افزایش مشارکت 

در انتخابات را برای مردم تبیین کنند.
برای  تلاش ها  نادیده گرفتن  برای  اقدامات  برخی  به  اشاره  با  وحیدی 
برگزاری انتخابات، گفت: باید جلوی کسانی که با سیاه نمایی و ناامیدی، 
القا می کنند که کارها جلو نمی رود و اتفاقات مهم در کشور نمی افتد، گرفته 
شود و آن ها تقبیح شوند. وی با اشاره به استفاده برخی الفاظ نامناسب 
گفته  انتخابات  مهندسی  درباره  کلماتی  گاهی،  گفت:  انتخابات،  برای 
می شود که طبیعتاً همان تلاشی است که برای جلوگیری از حضور فعال 

مردم در انتخابات صورت می گیرد.
وحیدی افزود: این اقدامات، جزء برنامه ریزی های دشمن خارجی و برخی 
کسانی است که متاسفانه در داخل بلندگو و رسانه دارند. وی در ادامه 
بر لزوم بیان دستاوردهای مهم و امیدآفرین برای مردم که نشان می دهد 

کشور در مسیر سازندگی، رشد و حرکت قوی قرار دارد، تاکید کرد.
وزیر کشور گفت: همه این  نکات برای نشان دادن شرایط مناسب برای 

تهییج و تشویق حضور همگانی پای صندوق های رای، بسیار مهم است.
وحیدی عنوان کرد: اینکه تعداد زیادی به عنوان داوطلب نام نویسی 
کرده اند، زمینه خوبی است تا به  مشارکت هر چه بیشتر منجر شود؛ تعداد 

داوطلبین بیشتر علی القاعده باید مشارکت های بیشتری نیز ایجاد کند.

دولت و مجلس برای بازنشستگان چه می کنند؟

توافقبرسرهمسانسازی
طبق گفته سخنگوی کمیسیون تلفیق برنامه 
هفتم توسعه، دولت و مجلس درباره گنجاندن 
موضوع همسان سازی حقوق بازنشستگان در این 

برنامه به توافق اولیه رسیدند.
خبرگزاری مهر، گروه سیاست- زهرا علیدادی: 
سوی  از  حالی  در  توسعه  هفتم  برنامه  لایحه 
که  شد  ارائه  اسلامی  شورای  مجلس  به  دولت 
آن  در  بازنشستگان  حقوق  همسان سازی  جای 
خالی بود و این موضوع منجر به اعتراض جمعی 
در  و  اسلامی شد  نمایندگان مجلس شورای  از 
این  به  نسبت  مجلس  صحن  در  خود  تذکرات 
موضوع گله مند بودند و تاکیدشان بر این بود که 
حتماً در طول بررسی لایحه برنامه هفتم توسعه در 
مجلس، همسان سازی حقوق بازنشستگان مورد 

توجه قرار گیرد و در این لایحه گنجانده شود.
از  پیش  کشور  توسعه  هفتم  برنامه  لایحه 
کمیسیون های  در  مجلس،  صحن  در  بررسی 
قرار  بررسی  مورد  تلفیق  و کمیسیون  تخصصی 
گرفت و انتقادات به نبود همسان سازی حقوق 
بازنشستگان در این لایحه باعث شد »کمیسیون 
اسلامی«  شورای  مجلس  بودجه  و  برنامه 
برساند.  تصویب  به  مورد  این  در  را  مصوبه ای 
در واقع، کمیسیون برنامه و بودجه مجلس در 
جریان بررسی برنامه هفتم توسعه تصویب کرد 
این  در  بازنشستگان  حقوق  »همسان سازی  که 
لایحه درج شود.« این موضوع در قالب پیشنهاد 
و مصوبه کمیسیون برنامه و بودجه به کمیسیون 
تلفیق لایحه برنامه هفتم توسعه داده شد و به این 
ترتیب این موضوع باید در کمیسیون تلفیق برنامه 

هفتم بررسی و درباره آن تصمیم گیری می شد.
قرار نیست همسان سازی از برنامه هفتم حذف 

شود
اعضای کمیسیون تلفیق برنامه هفتم توسعه 
طی جلسات متوالی و متعدد، لایحه پیشنهادی 
دولت درباره برنامه هفتم توسعه را مورد رسیدگی 
قرار دادند و حدود ۶ هفته کاری را برای بررسی 
سر  پشت  توسعه  هفتم  برنامه  لایحه  جزئیات 
گذاشتند. سرانجام گزارش کمیسیون تلفیق برنامه 
مجلس  صحن  در  بررسی  آماده  توسعه  هفتم 
تکلیف  تعیین  و  بازنشستگان  اما در مورد  شد، 
مناسب سازی و همسان سازی حقوق آنان چیزی 

در این گزارش نیامده بود.
کمیسیون  رئیس  نایب  رضاخواه،  مجتبی 
تلفیق لایحه برنامه هفتم مجلس شورای اسلامی 
درباره همسان سازی حقوق بازنشستگان گفت: 
»صندوق های بازنشستگی کشوری و لشکری در 
پرداخت حقوق دچار اشکال هستند. مجلس برای 
اینکه بتواند این مشکل را حل کند ورود کرد تا 
مدیریت صندوق های بازنشستگی بهبود پیدا کند. 
ما در حال اصلاح این صندوق ها هستیم و اگر 
اصلاح شود، به این مفهوم است که منابع بیشتری 
باقی می ماند که  بازنشستگی  برای صندوق های 

بتوانند به بازنشستگان پرداخت کنند.«
نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی 
اظهار داشت: »در مجلس به دنبال این هستیم 
ایجاد شود و در نتیجه  که اصلاحات ساختاری 
امکانات در اختیار صندوق ها قرار گیرد که بتوانند 
منابع بیشتری را داشته باشند تا به بازنشستگان 
سازی  همسان  نیست  قرار  لذا  کنند،  پرداخت 
حقوق بازنشستگان از برنامه هفتم حذف شود، اما 

به بررسی های بیشتری نیاز دارد.«
موضوع بازنشستگان مراعا ماند

در  ماه  مهر  سوم  از  اسلامی  شورای  مجلس 
حال بررسی گزارش کمیسیون تلفیق درباره برنامه 
هفتم توسعه است که روز )شنبه ۱۵ مهر ماه( 
به سرفصل مربوط به بازنشستگان رسید، اما این 

بخش از برنامه هفتم توسعه مراعا گذاشته شد و 
قرار شد بعد از اصلاح در کمیسیون تلفیق برنامه 

هفتم توسعه، در مجلس رسیدگی شود.
که  مجلس  رئیس  نایب  مصری،  عبدالرضا 
ریاست آن جلسه را بر عهده داشت درباره مواد 
مراعا گذاشته شده، توضیح داد: »در مواد ۲۸ تا 
۳۱ لایحه برنامه هفتم توسعه در مورد وضعیت 
صندوق های بازنشستگی بحث شده اما در مورد 
خود بازنشستگان و تعیین تکلیف مناسب سازی و 
همسان سازی حقوق چیزی نیامده است، بنابراین 
مقرر شد این موارد مراعا گذاشته شود تا با برگزاری 
جلساتی با دولت آن را تعیین تکلیف و در جلسه 
علنی مطرح کنیم.« نایب رئیس مجلس شورای 
اسلامی تصریح کرد: »بنابراین ضروری است این 
مواد به عنوان ارجاع به کمیسیون مراعا گذاشته 
شود تا نمایندگان در جریان اصلاحات قرار گیرند، 
زیرا ممکن است برای بازنشستگان منابعی در نظر 
گرفته شود و نباید موضوعی را تصویب کرد که 

منابع آن در نظر گرفته نشود.«
مطالبه بازنشستگان از مجلس

با وجود این، تذکرات نمایندگان مبنی بر لزوم 
توسعه  هفتم  برنامه  در  مسأله  این  به  توجه 
ادامه داشت، به طوری که حجت الاسلام سید 
جواد حسینی کیا، عضو مجمع نمایندگان استان 
کرمانشاه در جلسه علنی روز )سه شنبه ۱۸ مهر 
ماه( مجلس شورای اسلامی طی تذکر شفاهی، 
گفت: »این روزها بسیاری از بازنشستگان از ما 
مطالبه دارند که موضوع همسان سازی حقوق آنان 
اجرا شود. انتظار می رود در برنامه هفتم توسعه 
حتماً به همسان سازی حقوق بازنشستگان توجه 

شده و این موضوع اجرایی شود.«
شورای  مجلس  رئیس  قالیباف،  محمدباقر 
»ما  گفت:  تذکر،  این  به  پاسخ  در  نیز  اسلامی 
حقوق  همسان سازی  موضوع  به  مربوط  فصل 
بازنشستگان را مراعا گذاشتیم و الان با دولت در 
حال رایزنی هستیم. حتماً موضوع همسان سازی 
حقوق بازنشستگان در لایحه برنامه هفتم توسعه 

مورد توجه قرار خواهد گرفت.«
جلسه سه ساعته دولت و مجلس برای 

بازنشستگان
تلفیق  کمیسیون  سخنگوی  زنگنه،  محسن 

برنامه هفتم توسعه هم درباره آخرین وضعیت 
همسان سازی حقوق بازنشستگان به خبرنگاران، 
 ۳ جلسه ای  ماه(  مهر   ۱۷( »دوشنبه  گفت: 
ساعته بین رئیس مجلس شورای اسلامی، رئیس 
رئیس  و  توسعه  هفتم  برنامه  تلفیق  کمیسیون 
سازمان برنامه و بودجه برگزار و جمع بندی اولیه 
توسعه  هفتم  برنامه  طول  در  ما  که  شد  این 
بتوانیم بحث متناسب سازی حقوق بازنشستگان 
که  شد  گذاری  هدف  و  برسانیم  سرانجام  به  را 
این موضوع  برنامه هفتم شاهد تحقق  پایان  تا 
باشیم. تلاش ما بر این اساس است که تا پایان 
برنامه هفتم بتوانیم بحث متناسب سازی حقوق 

بازنشستگان را محقق کنیم.«
به هر صورت باید منتظر ماند و دید توافق دولت 
و مجلس شورای اسلامی درباره بازنشستگان به 
کجا می رسد و این موضوع در لایحه برنامه هفتم 

توسعه به تصویب می رسد یا خیر.
حقوق  همسان سازی  که  نماند  ناگفته 
بازنشستگان موضوع جدیدی نیست و در قانون 
برنامه ششم توسعه هم وجود داشت، به طوری 
بود:  آمده  برنامه ششم توسعه  که در ماده ۳۰ 
جهت  لازم  بررسی های  است  مکلف  »دولت 
برقراری عدالت در نظام پرداخت، رفع تبعیض و 
متناسب سازی دریافت ها و برخورداری از امکانات 
شاغلین، بازنشستگان و مستمری بگیران کشوری 
و لشکری سنوات مختلف را انجام دهد و در جهت 
تصویب در مسیر قانونی قرار دهد و اجرا نماید.«

البته در خوش بینانه ترین حالت گفته می شود 
که فقط ۳۰ درصد برنامه ششم توسعه اجرا شد 
و موضوع همسان سازی حقوق بازنشستگان هم 
با آنکه در این قانون آمده بود، اما دولت قبل به 
تکالیف برنامه های توسعه در مورد بازنشستگان 
از  بعد  و  نکرد  عمل  شاید  و  باید  که  طور  آن 
به  در سال ۹۹ حاضر  زیاد سرانجام  بحث های 
اجرای همسان سازی شد که آن هم طبق گفته 
بسیاری از کارشناسان و نمایندگان مجلس پر از 

ایراد بود.
ضرورت توجه به همسان سازی حقوق 

بازنشستگان
برنامه  سید مهدی فرشادان، عضو کمیسیون 
با خبرنگار مهر،  در گفت وگو  بودجه مجلس  و 

»موضوع  گفت:  و  کرد  تأیید  را  موضوع  این 
همسان سازی حقوق بازنشستگان در برنامه ششم 
توسعه آمده بود و بر اساس آن حقوق یک فرد 
بازنشسته باید ۸۵ درصد فرد شاغل هم تراز خود 
باشد. طبق ماده ۳۰ قانون برنامه ششم توسعه، 
را  بازنشستگان  حقوق  سال   ۵ طی  باید  دولت 
همسان سازی می کرد، اما در این چند سالی که 
از اجرای برنامه ششم گذشت، دولت رقم ناچیزی 
را برای همسان سازی حقوق بازنشستگان در نظر 

گرفت.
حقوق  همسان سازی  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
بازنشستگان باید به طور کامل اجرایی شود، ادامه 
داد: »با توجه به تورم و شرایط اقتصادی جامعه، 
افراد بازنشسته تحت فشار هستند که لازم است 
همسان سازی  کامل  طور  به  افراد  این  حقوق 

شود.«
مجلس  بودجه  و  برنامه  کمیسیون  عضو 
سازی  همسان  اینکه  بیان  با  اسلامی  شورای 
بررسی  جریان  در  باید  بازنشستگان  حقوق 
لایحه برنامه هفتم توسعه به تصویب برسد، 
اظهار داشت: »باید این موضوع در برنامه هفتم 
توسعه هم به تصویب برسد تا دولت مکلف 
به اجرای آن باشد و هر سال بودجه ای را برای 
بودجه  در  بازنشستگان  همسان سازی حقوق 

سالیانه اختصاص دهد.«
اعتبار همسان سازی در بودجه بیاید

البته بهتر است که دولت و مجلس فقط به 
گنجاندن همسان سازی در برنامه هفتم توسعه 
توسعه  ساله  پنج  برنامه  که  چرا  نکنند،  بسنده 
آنکه  برای  و  تکلیف  نه  است  راهبرد  کشور 
اعتبار  باید  واقع محقق شود،  به  همسان سازی 
همسان سازی برای همه صندوق های بازنشستگی 
و  شود  گرفته  نظر  در  سنواتی  بودجه های  در 
مجلس هم با ابزارهای نظارتی خود دولت را ملزم 

به اجرای آن کند.
فارغ از این مسأله مهم و با توجه به اینکه یکی 
از اصلی ترین مطالبه بازنشستگان، دائمی کردن 
همسان سازی حقوق آنان است، باید ببینیم دولت 
و مجلس منابع پایداری برای تحقق این موضوع 
در نظر می گیرند و این موضوع در قانون برنامه 

هفتم توسعه به تصویب می رسد یا خیر.

سخن نخست

اخبار

اعضای کمیسیون تلفیق برنامه 
هفتم توسعه طی جلسات 

متوالی و متعدد، لایحه 
پیشنهادی دولت درباره برنامه 
هفتم توسعه را مورد رسیدگی 

قرار دادند و حدود ۶ هفته 
کاری را برای بررسی جزئیات 

لایحه برنامه هفتم توسعه 
پشت سر گذاشتند. سرانجام 

گزارش کمیسیون تلفیق برنامه 
هفتم توسعه آماده بررسی در 

صحن مجلس شد، اما در مورد 
بازنشستگان و تعیین تکلیف 
مناسب سازی و همسان سازی 

حقوق آنان چیزی در این 
گزارش نیامده بود

معاون سیاسی وزیر کشور گفت: ثبت نام قطعی داوطلبان نمایندگی 
مجلس شورای اسلامی از ۸ صبح روز ۲۷ مهرماه آغاز می شود و تا ۱۸ 

بعدازظهر سوم آبان ادامه خواهد داشت.
به گزارش ایسنا، محمدتقی شاهچراغی با اشاره به شیوه ثبت نام 
نهایی انتخابات مجلس شورای اسلامی گفت: مطابق قانون جدید، 
پیش ثبت نام صورت گرفت برای اینکه مداراک ارائه شده با دستگاه های 
مربوطه تطبیق داده شود. ۶ دستگاه به سازمان پاسخ دادند و ۲۶ 

مهرماه این کار به پایان می رسد و به اعتراضات رسیدگی خواهد شد.
شورای  مجلس  نمایندگی  داوطلبان  قطعی  ثبت نام  افزود:  وی 
اسلامی از ۸ صبح روز ۲۷ مهرماه آغاز می شود و تا ۱۸ بعدازظهر سوم 
آبان ادامه خواهد داشت. این اولین نکته ای است که همه داوطلبان 

باید آمادگی داشته باشند.
شاهچراغی یادآور شد: کسانی می توانند در ثبت نام شرکت کنند که 
در پیش نام شرکت کرده اند، کدپیگیری برای آن ها ارسال شده است. 

این برادران و خواهران می توانند در ثبت نام اصلی شرکت کنند.

وی ادامه داد: مطابق قانون جدید چند نکته در ثبت نام وجود دارد 
که باید به آن توجه شود نخست اینکه ثبت نام غیرحضوری است و 
باید خودشان را برای ثبت نام آماده کنند. یکسری اطلاعات در پیش  
ثبت نام گرفته شده که این اطلاعات در پرسشنامه ثبت شده است و 
در منظر داوطلبان قرار می گیرد و ارائه می شود بخشی از اطلاعات را 

باید جدید وارد کنند.
شاهچراغی ادامه داد: تقریباً بین ۳۰ تا ۴۵ دقیقه زمان می برد که 
بستگی به بسته بندی دارد که آقایان و خانم ها از قبل انجام داده اند 
از قبل آماده کنند که در اطلاعیه های ستاد  باید اطلاعاتشان را  و 
انتخابات به اطلاع آنها خواهد رسید و در پیامک هایی که برای آنها رفته 

مشخص شده است.
وی اظهار کرد: داوطلبان هر ویرایشی که می خواهند انجام دهند 
در همان مرحله ای که وارد سامانه شدند باید انجام شود؛ زیرا اگر 
ثبت و تایید را بزنند و پرسشنامه به ستاد اصلی انتقال پیدا کند امکان 
بازگشت وجود ندارد تقاضای من این است که در ویرایش دقت کنند.

آغاز ثبت نام داوطلبان نمایندگی مجلس 2۷ مهر
نکاتیکهداوطلبانانتخاباتمجلسبایدبهآنتوجهکنند

رئیس مجلس شورای اسلامی در پاسخ به تذکری درباره کمبود 
معلم و خدمتکار در مدارس، گفت: مجلس جلسه ای غیررسمی با 

وزیر آموزش و پرورش در این مورد برگزار می کند.
به گزارش خبرنگار مهر، حسینعلی حاجی دلیگانی در جلسه 
علنی نوبت صبح دیروز )یکشنبه ۲۳ مهر ماه( مجلس شورای 
اسلامی طی تذکر شفاهی، گفت: آقای قالیباف! شما از قول وزیر 
آموزش و پرورش گفتید مشکل کمبود معلم در تمام مدارس حل 

شده اما این اتفاق رخ نداده است.
وی بیان کرد: مشکل دیگر مربوط به تأمین خدمتکار مدارس 
است. چطور یک مدرسه با ۳۰۰ دانش آموز حتی یک خدمتکار 

هم ندارد؟
نماینده مردم شاهین شهر در مجلس شورای اسلامی تصریح 
کرد: وضعیت آموزش و پرورش نامناسب است و سالیان سال 

است که سازمان استخدامی اجازه استخدام معلم نداده است.
محمدباقر قالیباف در پاسخ به این تذکر، گفت: با توجه به اینکه 
مجلس در حال بررسی جزئیات لایحه برنامه هفتم است، قرار شده 

که جلسه ای غیررسمی با وزیر آموزش و پرورش برگزار شود.
وی با بیان اینکه گزارش نظارتی هم در حال تنظیم است، گفت: 
استخدامی  امور  رئیس سازمان  با حضور  این جلسه هم حتماً 
خواهد بود و سعی می کنیم روز یکشنبه این جلسه را پیگیری کنیم.

قالیباف در واکنش به مشکل کمبود معلم در مدارس:
مجلس جلسه ای با وزیر آموزش و پرورش برگزار می کند


